
Protokół Nr 1/2024 
z dnia 10 czerwca 2024 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 10 czerwca 2024 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało 14.00 -  15:15 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Pan Zenon Zadrożny -  Wójt Gminy Dąbrówka,
• Pani Karolina Prywałow -  Pełniąca Obowiązki Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych w Dąbrówce,
• Pani Lidia Sikorska-Księżnik - Starszy Inspektor do spraw promocji i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi,
• Pani Małgorzata Kiedrzyńska -  Radna Gminy Dąbrówka,
• Pan Andrzej Rosa -  Radny Gminy Dąbrówka,
• Pani Anna Jasińska -  Sołtys Sołectwa Guzowatka,
• Przewodnicząca Rady Rodziców Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Guzowatce,
• Mieszkańcy Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał oraz powitał zebranych Pan Paweł Wilkowski.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący posiedzenia komisji poinformował, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczyło 5 na 5 Radnych, stwierdzając prawomocność obrad.

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.
Prowadzący obrady przedstawił porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 

ewentualnych zmian.
4. Omówienie arkuszy organizacyjnych.
5. Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy 

Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi



w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za 
rok 2023.

6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Dąbrówka.

7. Sprawy różne.
8. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 4 Omówienie arkuszy organizacyjnych.
Na początku posiedzenia głos zabrał przewodniczący komisji prosząc 
przedstawiciela Rady Rodziców o odczytanie złożonego pisma dotyczącego 
sprzeciwu reorganizacji sposobu funkcjonowania Szkoły Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Guzowatce.

W przedmiotowym piśmie rodzice wnioskują o weryfikację zamierzeń i zmianę 
decyzji w trosce o dzieci. Zdaniem rodziców łącznie dwóch klas o różnych rocznikach 
odbędzie się ze szkodą przede wszystkim dla uczniów i może doprowadzić do 
obniżenia jakości nauczania, co może doprowadzić do obniżenia konkurencyjności 
szkoły. Pismo kończyło się prośbą o wyrażenie opinii dotyczących proponowanych 
zmian przez wszystkich obecnych na komisji radnych.

Rozpoczęto dyskusję:

Głos zabrał przewodniczący komisji. Wspomniał on o spotkaniu którym odbył 
z p. Wójtem w obecności radnych z okręgu SP w Guzowatce które dotyczyło 
proponowanych zmian. Wyjaśnił on, że jako radny, nauczyciel i mieszkaniec opiniuje 
proponowane zmiany w sposób negatywny. Powiedział, że zarówno jego jak 
i specjalistów zdaniem, łączenie klas rocznikowo różnych ma negatywny wpływ na ich 
rozwój.

Następnie głos zabrał Pan Zenon Zadrożny wyjaśniając, że zmiany dotyczą tylko 
łączenia dwóch klas, klasy 6 z 7 i tylko na przedmiotach muzyka, plastyka, religia oraz 
wychowanie fizyczne. Obecna klasa VI liczy 13 dzieci, a klasa VII 11 dzieci. Zgodnie 
z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej maksymalna liczba dzieci może 
liczyć 25 dzieci.

Głos zabrała Pani Karolina Prywałow -  wyjaśniając również, że zgodnie 
z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej w sprawie szczegółowej organizacji 
publicznych szkół i publicznych przedszkoli, jeżeli w szkole podstawowej jest 
organizowane nauczanie w klasach łączonych to w klasach IV-VIII co najmniej połowę 
wymiaru godzin obowiązkowych zajęć edukacyjnych, z wyjątkiem muzyki, plastyki oraz 
wychowania fizycznego, prowadzi się bez łączenia tych klas z innymi klasami. Ponadto 
w szkole w Guzowatce pozostawiono dodatkowy język hiszpański dla klas V-VI aby 
nie przerywać ciągłości ich nauki.



Wójt Zenon Zadrożny podkreślił, że wprowadzono minimalne oszczędności w szkole 
w Guzowatce, które dotyczą tylko łączenia dwóch klas VI-VII na ww. przedmiotach. 
Pan wójt podkreślił, że zmiany dotyczą tylko 24 uczniów natomiast pod protestem 
podpisało się 238 rodziców. W odpowiedzi przedstawicielka rodziców zwróciła uwagę, 
że pismo jest od mieszkańców społeczności szkoły a nie tylko od rodziców klasy 
szóstej i siódmej. Arkusz organizacyjny na rok szkolny 2024/2025 został szczegółowo 
omówiony i pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich dyrektorów szkół na terenie 
Gminy Dąbrówka. • - ~

Przedstawiciel rady rodziców przedstawił obawy rodziców uczniów po złączeniu dwóch 
klas: zwiększenie konfliktów wśród dzieci w dwóch roczników, obniżenie poziomu 
nauczania klasy siódmej.

Pani Anna Kurek zadała pytanie dotyczące wysokości oszczędności -  Kwota 
oszczędności uzależniona jest od godzin komu zostaną przydzielone, czy dla 
nauczyciela kontraktowego czy mianowanego. Początkowo oszczędności zostały 
oszacowane na 4000 zł brutto, następnie zostało to sprostowane, że mowa jest 
o kwocie mniejszej nie precyzującej jej wysokości.

Kolejne pytanie dotyczyło łączenia chłopców i dziewczynek na lekcji wychowania 
fizycznego.

Pan Andrzej Rosa -  wyjaśnił, że z uwagi na duże zadłużenie gminy muszą zostać 
wprowadzone oszczędności również w placówkach oświatowych, należy wypracować 
wspólny plan działania.

Pani Małgorzata Kiedrzyńska -  wyraziła swoją negatywną opinię argumentując to 
dobrem dzieci oraz faktem, że w jej mniemaniu łączenie różnych roczników będzie 
miało negatywny pływ na dzieci. Zasugerowała ponowną analizę łączenia klas 
w Szkole Podstawowej w Guzowatce.

Pan Zenon Zadrożny -  podkreślił, że w sytuacji nie wprowadzania zmian w szkole 
w Guzowatce, nie zostaną również wygenerowane oszczędności w żadnej palcówce 
oświatowej, należy podkreślić, że urząd gminy ma 12 000 000 00 deficytu w roku 
bieżącym.

Pani Helena Kuśkowska -  podkreśliła, że podejmowane decyzję przez pana wójta są 
przemyślane i idą w dobrym kierunku, w kierunku oszczędności. Informację 
nieprawdziwe należy wyjaśnić z rodzicami oraz panią dyrektor szkoły.

Stanowisko komisji:
Część Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka zaopiniuje 
proponowane zmiany po spotkaniu Rady Rodziców z Panią Dyrektor Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce oraz po zasięgnięciu przez 
przewodniczącego komisji opinii rady pedagogicznej przy SP w Guzowatce.



Ad. 5 Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy 
Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 
za rok 2023.
Pani Lidia Sikorska - Księżnik przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu 
współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 
za 2023 rok.

Przedmiotowe sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie przy obecności 
5 członków komisji.

Szczegółowy przebieg sprawozdania został znajduje się pod adresem: 
https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=15503

Ad. 6 Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Dąbrówka.
Przewodniczący posiedzenia komisji zaproponował na zastępcę przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka Panią Annę Katarzynę 
Kurek. Kandydatura została przyjęta.

Poddano pod głosowanie wybór zastępcy przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.

Głosowanie imiennie:

5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

W wyniku głosowania Zastępcą Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka została Pani Anna Katarzyna Kurek.

Ad. 7 Sprawy różne.
Pani Helena Kuśkowska poprosiła o wcześniej ustalenie terminu komisji ze wszystkimi 
członkami Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.

Ad. 8 Zakończenie posiedzenia.
Następnie przewodniczący komisji Pan Paweł Wilkowski po wyczerpaniu tematów 
zamieszczonych w porządku posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.

https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=15503


Na tym protokół zakończono.

Lp. Imię i Nazwisko Pełniona funkcja Podpis

1. Paweł Piotr Wilkowski przew odn iczący  kom is ji <

2. Anna Katarzyna Kurek za s tęp ca  p rzew odn iczącego  kom is ji (MP
3. Patrycja Kujawska cz łon ek  kom is ji

\ 7*

4. Małgorzata Maria Dziążak cz łon ek  kom is ji

5. Helena Jadwiga Kuśkowska cz łon ek  kom is ji


